
 
Besluitenlijst Commissie Bestuur Middelen en Economie 

Datum 05-03-2025 
Tijd 20:00 - 22:00 
Locatie Gemeentekantoor Noordwijkerhout, Herenweg 4 
Voorzitter S. Duivenvoorde 
Aanwezigen M.A. Alkemade, M. Alkemade, S. Bergman, J. de Moor, R. van Dijk, S. 

Duivenvoorde, L. Koppel, M. Kortleven, F. van Kouwen, C. Maan, C. van 
Maris, C. Meiland, K. Meiland-van den Burg, T. Steenvoorden, W. Tao, M. 
Uphoff, P. van Bockhove, K. van Herwaarden, D. van Paridon, T. van Tol, 
W.J.A. Verkleij, W.J.A. Verkleij portefeuillehouder en D. Vissers 

 

  
1 
 

Opening 
 

2 
 

Vaststelling van de agenda 
 
Besluit: 

De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3.a 
 

Vaststelling van de besluitenlijst d.d. 
Ter vaststelling. 
 
Besluit: 

De lijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 

3.b 
 

Vaststelling motie- en toezeggingenlijsten 
Ter vaststelling. 
 
Er zijn geen openstaande toezeggingen voor de commissie BME 
 
Besluit: 

De lijst is ongewijzigd vastgesteld. 
 

4 
 

Inventarisatie insprekers 
 
Besluit: 

Er zijn geen insprekers. 
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Gemeenschappelijke Regelingen 
20.15 uur - 20.30 uur 
Dit is een standaard onderdeel van de commissieagenda. Commissieleden en 
het college kunnen hier kort onderwerpen inbrengen/terugkoppelen over 
aangelegenheden uit de Gemeenschappelijke Regelingen die de commissie 
aangaan, zoals Holland Rijnland 
 
Besluit: 

Geen opmerkingen 
 

6 
 

Beleid toepassing wet Bibob 2025 
Het onderwerp wordt beeld- en meningsvormend besproken 
 
Voorgesteld besluit: 
 
I. De beleidsregel “Beleid toepassing Wet Bibob 2025 gemeente Noordwijk” vast 
te stellen. 
II. De raad voor te stellen artikel 2.4.3.1 lid 2 uit de beleidsregel “Beleid 
toepassing Wet Bibob 2025 gemeente Noordwijk” vast te stellen. 
 
Besluit: 

De portefeuillehouder heeft de toezegging gedaan om na te gaan hoe het in 
Katwijk is geregeld en met welke formulering 
- Nagezocht wordt de bevoegdheidsvraag (college of raad). 
- Daarnaast wordt nagezocht de zuiverheid van het inzetten van Bibop, zodat 
daar geen willekeur op zit en het meer helder wordt voor de betrokkenen 
wanneer dit ingezet wordt.  
Bespreekstuk voor de raad. 
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Museum Noordwijk 
Het onderwerp wordt kort beeld- en vervolgens meningsvormend besproken 
aan de hand van onderstaand agendaverzoek vanuit raadsleden. 
 
1. Wat heeft geleid tot de huidige situatie waarin het college middels de brief 
d.d. 8/1/2025 (bijlage) in zoverre heeft aangegeven dat het initiatief van 
Museum Noordwijk verder zelfstandig moet worden opgepakt. Dus niet binnen 
de goede samenwerking /overlegmodus als tot eind 2024 wel het geval leek te 
zijn. 
2. Welke bouwplannen (bijlage memo gebiedsontwikkeling) heeft het college 
nu (zelfstandig)ontwikkeld? Hoe zien die er uit en (zover mogelijk) tot in detail 
toegelicht. Daarin meegenomen de argumentatie voor het nemen van deze 
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solitaire stap in relatie, en met de consequenties van deze eigen plannen, met 
de eerdere (nu op slot) plannen in gezamenlijkheid met Museum Noordwijk. 
Update 27 feb 2025: op verzoek van de GON is brief van 15 dec 2024 
toegevoegd aan de stukken. 
Update 4 maart 2025: de reactie van GON op de raadsinformatiebrief van 25-
02-2025 is toegevoegd aan de stukken 
 
Update 5 maart 2025; 
Onderstaand bericht is ontvangen van het college en de GON. De GON heeft 
aangegeven af te zien van inspreken. 
Het Genootschap Oud-Noordwijk (GON) en de gemeente Noordwijk hebben op 
5 maart 2025 gesproken over de uitbreiding van het museum op het Jan 
Kroonsplein. De gemeente Noordwijk staat achter een uitbreidingsplan van het 
GON. 
De gemeente maakt zelf een plan voor de gebiedsontwikkeling aan de Nicolaas 
Barnhoornweg (de parkeerplaats) en heeft in november 2024 besloten om de 
beide gebiedsontwikkelingen niet samen te voegen. De gemeente en de GON 
spraken op 5 maart 2025 af om als goede buren met elkaar in gesprek te 
blijven over de wijze waarop beide – zelfstandig te ontwikkelen - 
gebiedsontwikkelingen elkaar kunnen versterken. Onderwerp van gesprek 
kunnen bijvoorbeeld de parkeerplaatsen, de stedenbouwkundige ontwerpen 
van beide gebiedsontwikkelingen, stukjes snippergroen en 
subsidiemogelijkheden zijn. Deze gesprekken zullen in volledige transparantie 
plaatsvinden en worden vastgelegd. 
 
Besluit: 

Dit punt is op verzoek van diverse fracties geagendeerd en besproken. Dit 
inclusief het gezamenlijke communiqué van de GON en de gemeente. Dit punt 
gaat/hoeft niet verder naar de raad. 
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Rondvraag 
Commissieleden kunnen vragen voor de rondvraag voorafgaand aan de 
commissievergadering BME tot maandag 16.00 uur naar griffie@noordwijk.nl 
sturen. 
 
Update griffie 04-03-2025: de volgende rondvraag is binnengekomen vanuit 
de fractie van PUUR. 
 
Verkeersveiligheid in de gemeente Noordwijk is een belangrijk thema. Er 
gebeuren relatief veel ongelukken op onoverzichtelijke kruispunten. Deze 
kruispunten zijn in het verleden voorzien van spiegels als hulpmiddel om het 
zicht op aankomend verkeer te verduidelijken. Dit wordt door de inwoners als 
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prettig ervaren en geeft een gevoel van veiligheid. 
 
In de afgelopen maanden zijn op een aantal van deze kruisingen de spiegels 
verdwenen. Voor ons onduidelijk wat de reden is. Wellicht heeft het te maken 
mat vandalisme, maar op social media gaan ook geluiden op dat de gemeente 
deze heeft verwijderd. Daarom stelt PUUR de onderstaande rondvraag aan het 
college: 
 
- Kunt u aangeven wat de reden is dat spiegels ter verbetering van de 
verkeersveiligheid zijn verdwenen, met als voorbeeld kruising 
Bronckhorststraat/Zeestraat/Raadhuisstraat, en waarom deze niet worden 
vervangen of teruggeplaatst? 
 
Rondvraag ontvangen van de VVD over sessies voor raadsleden met de VRHM. 
Goedemorgen, 
 
Afgelopen week hebben we een sessie gehad van de VRHM over de risico’s die 
zij zien als ze 6% moeten korten op de begroting. Tijdens deze sessie werden 5 
scenario’s geschetst, waarbij de VRHM direct aangaf dat het erg lastig wordt 
om te bezuinigen. We hebben echter geen concrete vraag gehoord vanuit de 
VRHM tijdens de presentatie en zijn daarom benieuwd naar de visie van de 
portefeuillehouder hierop. Op welke manier zal de Gemeente Noordwijk zich in 
deze zaak op gaan stellen? Graag zouden we deze vraag beantwoord zien 
tijdens de volgende commissie BME op 5 maart. 
 
Bij voorbaat dank. 
 
Met vriendelijke groet, 
Mariëtte Alkemade, VVD 
 
Besluit: 

De rondvraag van Puur krijgt een antwoord per mail. 
De rondvraag van de VVD over bezuinigingen VHRM en het proces rondom de 
begroting en de invloed van de raad daarop is van een antwoord voorzien door 
de burgemeester. 
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Sluiting 
 
Besluit: 

Sluiting om 22.06 uur. 
 

 


